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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu, przejście dla pieszych z sygnalizacja
świetlną na żądanie ( DK 19, ul. Białostocka) jest infrastrukturą niezbędna
dla bezpiecznego bytu mieszkańców. W związku z powyższym proszę o
następujące informacje:
1. Czy w latach 2014-2018 Urząd Miejski podjął działania w wymienionej
kwestii?
2. Jaka jest strategia działań Urzędu Miejskiego w rzeczonym temacie w
najbliższej perspektywie czasowej?
3. Jakie jest stanowisko Urzędu Miejskiego w podejmowanym temacie?
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